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Zapytanie radnego 

Dotyczy: terenu inwestycyjnego wykorzystywanego przez firmę Skalec 

  

 Od przeszło roku do radnych oraz Urzędu Miejskiego w Rzgowie docierały niepokojące  

sygnały dotyczące terenu zlokalizowanego przy drodze nr 714, pomiędzy Hutą Wiskicką oraz 

Kalinem. 

 Mieszkańcy zwracali uwagę na możliwość zlokalizowania w tym miejscu inwestycji dla 

nich uciążliwej, która zostanie zlikwidowana w pobliskim Olechowie. Stało się tak w wyniku 

protestów mieszkańców osiedla Feliksin. 

 Pomimo tych głosów, bez prowadzenia żadnych kontroli dopuszczono do wylania 

gigantycznej ławy betonowej, posadowienia wątpliwego prawnie ogrodzenia oraz utworzenia 

dodatkowego zjazdu z drogi nr 714. 

 Na czerwcowej sesji Rady Miejskiej przedstawiciele inwestora przedstawili swoje 

zamierzenia, które zostały określone przez pracownika Urzędu Miejskiego, panią Dorotę 

Drzewiecką jako wątpliwe co do zgodności z mpzp. Jednocześnie przedstawiciele firmy Skalec 

nie przedstawili żadnych pozwoleń na dokonanie takich działań. 

 W związku z powyższym proszę o odpowiedź na następujące pytania: 



 
 

 

 
 

1. Jakie czynności kontrolne, sprawdzające podjął Urząd Miejski w Rzgowie w 

przedmiotowej sprawie? 

2. Dlaczego Urząd Miejski w Rzgowie nie skontrolował zgodności inwestycji np. 

powierzchni zabetonowanej z mpzp? 

3. Czy inwestor przedstawił, zgodnie z zapewnieniami z sesji, jakiekolwiek uzgodnienia, 

pozwolenia na podjęte przez siebie działania? 

4. Jakie dalsze czynności zamierza podjąć Urząd Miejski w Rzgowie względem tej 

inwestycji? 

 


